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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30–19:43 

Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Per Halldén (M), tjänstg. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L), tjänstg. ers. 
Christer Carlsson (SD), jäv § 91 
Matti Qvist (SD), tjänstg. ers. § 91 
Marie Leward Westin (MP), tjänstg. ers. 
Lena Sjödahl (M) 

Alex Bergström (S), tjänstg. ers. 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Lisbeth Ek (S), tjänstg. ers. 
Milada Wurm (SD), tjänstg. ers. 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C), jäv § 91 
Joel Grafström (C), tjänstg. ers. § 91 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Roger Lundberg (S), tjänstg. ers., jäv § 91 
Monica Janzon (S), tjänstg. ers. § 91 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Roland Svensson (M), tjänstg. ers. 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 

 

Monica Janzon (S), tjänstg. ers. § 91 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Matti Qvist (SD), tjänstg. ers. § 91 
Joel Grafström (C), tjänstg. ers. § 91 

Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L)) 

Övriga närvarande 
 
 
 

Sara Cronholm, kommunjurist 
Sebastian Helin, kommunsekreterare 
Sofia Thuvesson (C), ordförande barn- och utbildningsnämnden, §§ 86-90 

Justerare Christina Jorméus (M) och Patrik Andersson (S) 

Underskrifter                              Detta protokoll har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 

Sekreterare Sebastian Helin Paragrafer §§ 86-100 

Ordförande Dan Hovskär 

Justerare  Christina Jorméus Patrik Andersson 

 

ANSLAGSBEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-06-24 

Justeringsdatum 2024-07-04 

Anslaget är uppsatt  2024-07-04–2024-07-25 

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 

Underskrift Digitalt genom anslag 

 Sebastian Helin 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 

Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Martin Johansson (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Jonathan Kahrs (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 

Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Elias Assio (M) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Annika Carp (L) 
Dag Högrell (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP) 

Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Anders Blom (MP) 
Marie Leward Westin (MP) 
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Ärendelista 

§ 86 Dnr 2024/00232 
Anmälan om utseende av Christer Carlsson (SD) till ledamot 
samt Jens Larsson (SD) till ersättare i kommunfullmäktige efter 
Gerhard Karlsson (SD) ..................................................................................... 5 

§ 87 Dnr 2024/00234 
Anmälan om utseende av Susanne Carlsson (SD) till ledamot 
samt Hasse Lagerström (SD) till ersättare i kommunfullmäktige 
efter Per Magnusson (SD) ................................................................................ 6 

§ 88 Dnr 2024/00240 
Anmälan om utseende av Patrik Andersson (S) till ledamot samt 
Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i kommunfullmäktige efter 
Susanne Berglund (S) ....................................................................................... 7 

§ 89 Dnr 2024/00475 
Fråga från Johanna Johansson (SD) till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande om tillgänglighet till 
sommarsimskola för barn ................................................................................ 8 

§ 90 Dnr 2024/00482 
Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om Falköpings kommuns barn 
och ungdomar ska användas som en integrationsåtgärd i skolan.............. 11 

§ 91 Dnr 2024/00186 
Revisionsberättelse för kommunalförbundet Skaraborgsvatten 
och prövning av ansvarsfrihet för förbundsdirektionen 
verksamhetsåret 2023 ..................................................................................... 13 

§ 92 Dnr 2024/00342 
Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 2024 .......................... 14 

§ 93 Dnr 2019/00438 210 
Planprogram för Marjarps logistikområde .................................................... 16 

§ 94 Dnr 2024/00344 
Byggstart för Vartoftaskolan och Gudhemsskolan ...................................... 18 

§ 95 Dnr 2024/00360 
Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för del av 
fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) ............................................................ 19 

§ 96 Dnr 2024/00283 
Ändring av bestämmelser för kommunal bidragsgivning till gatu-
, väg- och gårdsbelysning inom Falköpings kommun ................................. 21 

§ 97 Dnr 2024/00299 
Återbesättande av uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP) ......................................... 22 

§ 98 Dnr 2024/00099 
Återbesättande av uppdraget som ledamot i socialnämnden efter 
Åsa Lidén (MP) ................................................................................................ 23 

§ 99 Dnr 2024/00392 
Återbesättande av nämndeman vid Skaraborg tingsrätt efter 
Marita Ljus (SD) ............................................................................................... 24 
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§ 100 Dnr 2024/00003 
Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 ...................................... 25 
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§ 86 Dnr 2024/00232  

Anmälan om utseende av Christer Carlsson (SD) till 
ledamot samt Jens Larsson (SD) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Gerhard Karlsson (SD) 

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 69, att entlediga Gerhard 

Karlsson (SD) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 

anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  

Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 

(diarienummer 20530-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Christer 

Carlsson (SD) till ledamot och Jens Larsson (SD) till ersättare i 

kommunfullmäktige 
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§ 87 Dnr 2024/00234  

Anmälan om utseende av Susanne Carlsson (SD) till 
ledamot samt Hasse Lagerström (SD) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Per Magnusson (SD) 

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 70, att entlediga Per 

Magnusson (SD) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 

anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  

Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 

(diarienummer 20532-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Susanne 

Carlsson (SD) till ledamot och Hasse Lagerström (SD) till ersättare i 

kommunfullmäktige. 
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§ 88 Dnr 2024/00240  

Anmälan om utseende av Patrik Andersson (S) till 
ledamot samt Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Susanne Berglund (S) 

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 71, att entlediga Susanne 

Berglund (S) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 

anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  

Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 

(diarienummer 20534-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Patrik 

Andersson (S) till ledamot och Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i 

kommunfullmäktige. 
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§ 89 Dnr 2024/00475  

Fråga från Johanna Johansson (SD) till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande om tillgänglighet till 
sommarsimskola för barn 

Bakgrund 

Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 

följande fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders Blom 

(MP). Kultur- och fritidsnämndens 1:e vice ordförande Anders Winlöf (M) 

svarar i ordförandes ställe. 

Fråga  

Enligt Svensk simidrott så visar statistiken att så många som 37 procent av 

barn och unga mellan 4 och 17 år saknar simkunnighet. 

När det gäller betygsättning så uppger Skolverket att det är 7 procent av 

eleverna i årskurs 6 som inte kan simma 200 meter. 

Att simkunnigheten minskar är mycket oroande. I ett land med så mycket 

vatten och där fritidsaktiviteter i samband med vatten är en naturlig del, kan 

lägre simkunnighet på samhällsnivå, kraftigt påverka folkhälsan och i 

förlängningen påverka drunkningstalen negativt.  

Att kunna simma är oerhört viktigt och jag blir därför förvånad när jag får 

höra att alla barn i Falköpings kommun inte kan beredas plats på 

sommarsimskolan för att kunna lära sig simma.  

Enligt en mamma som har barn i Floby så kom det ett mail den 13 Maj 08.12 

om att man kunde anmäla sina barn till sommarsimskola, hon såg detta 

snabbt, redan 09.10 och gick in för att boka in sitt barn men då var det redan 

fullt?! 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Anders Blom, 

ordförande för kultur- och fritidsnämnden: 

Tycker majoriteten det är rimligt att vissa sommarsimskolegrupper är fyllda 

efter 58 minuter? 

Svar 

Som frågeställaren framhåller är det av största och yttersta vikt att alla barn 

får möjlighet att lära sig simma.  

Simundervisningen i vår kommun 

Enligt uppgift från vår skolförvaltning ges alla elever mellan årskurs två och 

sex, simundervisning på skoltid. Målsättningen med denna undervisning är 

 D
H

, E
CM

J,
 P

A 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k:
 ID

 2
04

91
96

88
4





 

 
 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

9 (25) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-24 
 

 

  
 

 
Justerarnas signaturer 

Digital justering 
  Protokollsutdraget bestyrks 

 

att eleven ska kunna simma minst 200 meter vid utgången av läsår sex. 

Övriga skolåldersklasser får plats i mån av bassängtid. 

Simskola i Kultur och Fritidsförvaltningens regi 

Vår strävan i kultur- och fritidsnämnden tillsammans med vår förvaltning är 

att göra vår sommarsimskola och övrig simskola tillgänglig för så många 

som möjligt. Vi har dock inte tillräckligt stor kapacitet i vår verksamhet för 

att erbjuda plats till alla barn som vill delta. 

I vår kommun är anmälan till sommarsimskolan är öppen för allmänheten. 

Detta innebär att alla barn i Falköpings kommun har samma möjlighet att 

anmäla sig till simskolan, oavsett simkunskaper. Detta är något som främjar 

både rättvisa och inkludering.  

Anmälan till sommarsimskolan för våra tre badanläggningar öppnar vid en 

och samma tidpunkt och görs via kommunens system Actor. 

Att utöka simskolan kräver fler instruktörer och i dagsläget har vi ett 

begränsat antal medarbetare som kan arbeta med simskolan under 

sommaren. Detta tillsammans med de bassängresurser som är tillgängliga 

idag gör det inte möjligt med en utökning av verksamheten.  

Det är också viktigt att hitta en bra balans mellan simskola och allmänhetens 

bad, så att så många som möjligt har möjlighet att ta del av våra 

badanläggningar. 

Vår sommarsimskola är kostnadsfri för deltagarna och mycket populär. I år 

har vi hela 660 barn anmälda till sommarsimskolan i Floby, Stenstorp och på 

Odenbadet.  

Simskola vår och höst 

Våra bad erbjuder simskola även vår och höst. Dock är det även här 

begränsat antal deltagare per tillfälle. 

   Antal platser per termin 

Babysim från 4 månader  112  

Minisimskola för 2-4 år   64 

Simskola för barn 5 år   54  

Simskola för barn från 6 år   100 

Simskola för barn från 7 år   168 

Simskola för vuxna   

•    Ca 1 000 platser per år är oftast mycket snabbt bokade. 

 

 D
H

, E
CM

J,
 P

A 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k:
 ID

 2
04

91
96

88
4





 

 
 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

10 (25) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-24 
 

 

  
 

 
Justerarnas signaturer 

Digital justering 
  Protokollsutdraget bestyrks 

 

Utöver Kultur & Fritidsförvaltningens utbud av simskola i baden erbjuder 

även Falköpings Simsällskap, i Odenbadet, Sim&Lek till barn i åldern 4-6 år 

samt en omfattande tränings- och tävlingsverksamhet. 

Kan vi ännu mer? 

Mer tid i bassänger – kräver fler bassänger. 

Fler bassänger – kräver investering. 

Investering – kräver flera instruktörer. 

Kan vi arbeta på annat sätt med sommarsimskolan? 

Att ställa om nuvarande arbetssätt från ”lika behandling av alla” till selektiv 

utbildning av de som inte klarat skolans mål, kräver med all säkerhet en stor 

insats av både instruktörer inom badverksamheten och Barn- och 

Utbildningsförvaltningens idrottslärare tillsammans. 

Frågan om hur vi arbetar framåt blir en boll att ta med i kommande 

budgetplanering.    

  

 

Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 

Anders Winlöf (M)            

 D
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§ 90 Dnr 2024/00482  

Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om Falköpings 
kommuns barn och ungdomar ska användas som en 
integrationsåtgärd i skolan 

Bakgrund 

Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 

följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 

Thuvesson (C).  

Fråga 

Vid senaste sammanträdet med barn- och utbildningsnämnden antogs ett 

underlag gällande nämndens yttrande om ”Samråd Översiktsplan 2040, 

Falköpings kommun”. I det beslutet görs gällande att man från koalitionens 

sida anför att ”För barn- och utbildningsnämndens ansvarsområde är det 

också viktigt att boendeformer som främjar integration prioriteras”.  

Falköpings kommun har skolor med stora olikheter vad gäller 

socioekonomisk och kulturell bakgrund för elever. Skillnaden är som allra 

störst inom våra F-6 skolor i centrala Falköping. Föräldrar till elever på 

några av våra skolor vittnar till oss, politiska företrädare i kommunen, om att 

man upplever deras barn ska fylla någon form av kvot. Att kommunen 

placerar ut elever i förskoleklass för att få klasser med blandade 

socioekonomiska bakgrunder. 

Falköpings kommun behöver bedriva ett aktivt arbete med att motverka 

segregationen som de senaste decenniernas socialliberala politik har lett till. 

Det bör dock ifrågasättas om verkligen skolan är rätt instans för detta. I 

debatten talas ofta om hur svenska barn och elever används som 

integrationspolitiska verktyg av kommuner med höga invandringstal. 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sofia Tuvesson, 

ordförande för barn- och utbildningsnämnden: 

1. Anser ordförande, och styret hon företräder, att svenska barn och 

ungdomar i Falköpings kommun ska användas som ett 

integrationsverktyg i skolan? 

Svar 

Tack för frågan angående om Falköpings kommuns barn och ungdomar ska 

användas som en integrationsåtgärd i skolan. 

 D
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Som beskrivs i frågan har nämnden yttrat sig om översiktsplanen, där finns 

en skrivning om att vi tycker att det är viktigt att boendeformer som främjar 

integration prioriteras.  

En översiktsplan är inte juridiskt bindande, men genom sin vägledande 

funktion har den en central roll för kommunens utveckling.   

Nihad Bunar som är professor vid Specialpedagogiska institutionen, 

Stockholmsuniversitet föreläste i våras inom ramen för projektet 

”nyanländas lärande” som Falköpings kommun deltar i hos Skolverket.  Han 

lyfte då: Att för att nå målet med integration, dvs att alla elever har samma 

möjligheter till måluppfyllelse, trygghet och inkludering är segregation och 

stigmatisering ett hinder och vi behöver mer blandning av elever med olika 

bakgrund.  

Han skriver också: ”När myndigheterna inte kan tillhandahålla boende eller 

jobb försöker de nyanlända att förlita sig på det egna sociala nätverket, vilket 

förutsätter fysisk närhet. I många fall finns nätverket i strukturellt 

missgynnade områden, vilket i sig leder till ett av de största problem de 

nyanlända föräldrarna upplever, och i synnerhet i relation till barnens 

utbildning, nämligen trångboddhet.”  

Utifrån bland annat detta så anser jag: ”För barn- och utbildningsnämndens 

ansvarsområde är det viktigt att boendeformer som främjar integration 

prioriteras” För att vi framöver ska ha så bra förutsättningar som möjligt i 

våra skolor, för alla våra elever.  

När förskoleklasser i kommunen sätts ihop så utgår man ifrån 

folkbokföringsadress, inget annat. Upptagningsområdena i tätorten kan skifta 

från ett år till annat för att vi ska få lagom antal elever per klass och skola. 

Jag har inte hört att vårdnadshavare känt oro över att deras barn skulle vara i 

någon utsatt position utifrån det arbetssättet. Skolinspektionens enkät om 

trygghet och studiero i skolan presenterades nu i maj. Falköpings kommun 

har höga resultat och vi har höjt oss inom flera områden. Våra elever känner 

sig i trygga i skolan i högre grad än riket.  

Jag anser inte att våra elever i någon form används eller ska användas som 

integrationsverktyg i skolan. Däremot är det genom forskning bestyrk att för 

att utveckla sitt språk är det viktigt med starka språkmiljöer vilket gör det 

viktigt med en bra samhällsplanering framåt.   

  

 

Paragrafen skickas till  
Albin Gilbertsson (SD) 

Sofia Thuvesson (C)            
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§ 91 Dnr 2024/00186  

Revisionsberättelse för kommunalförbundet 
Skaraborgsvatten och prövning av ansvarsfrihet för 
förbundsdirektionen verksamhetsåret 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att revisionsberättelsen för kommunal-

förbundet Skaraborgsvatten för verksamhetsåret 2023 läggs till 

handlingarna. 

2  Kommunfullmäktige beslutar att bevilja förbundsdirektionen för 

kommunalförbundet Skaraborgsvatten ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2023. 

Jäv 

Roger Lundberg (S), Vanja Wallemyr (C) och Christer Carlsson (SD) deltar 

inte i beslutet på grund av jäv. 

Sammanfattning 

Direktionen för Skaraborgsvatten beslutade den 23 februari 2024, § 4, att 

fastställa årsredovisningen för år 2023. Kommunalförbundets revisorer har 

granskat kommunalförbundets verksamhet och överlämnat en 

revisionsberättelse för år 2023 till medlemskommunernas 

kommunfullmäktige. Kommunfullmäktiges presidium föreslår att 

förbundsdirektionen för kommunalförbundet Skaraborgsvatten ska beviljas 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

Beslutsunderlag 

 Kommunfullmäktiges presidiums förslag, 2024-05-20 

 Årsredovisning 2023 

 Revisionsberättelse, 2024-03-21 

 Bilaga 1, Revisorernas redogörelse 

 Bilaga 2, Rapport – granskning av bokslut och årsredovisning 2023-

12-31 

 Bilaga 2a, yttrande bokslut 2023, Skaraborgsvatten 

 Direktionen 2024-02-23, § 4 

 Rapportering från kommunalförbundet Skaraborgsvatten 

årsredovisning år 2023 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Skaraborgsvatten            
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§ 92 Dnr 2024/00342  

Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 
2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Falköpings kommuns 

delårsrapport per den 30 april 2024. 

2 Kommunfullmäktige uppmanar samtliga nämnder att vara återhållsamma 

vid inköp och drift av förvaltningens verksamheter för att säkerställa en 

balanserad ekonomi med anledning av det kritiska ekonomiska läget. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att de befarade och prognosticerade underskotten 

i barn- och utbildningsnämnden samt socialnämnden utgör en betydande 

avvikelse enligt kommunens styrdokument, vilket kräver att nämnderna 

inkommer med handlingsplaner till kommunstyrelsen. Dessa avvikelser och 

de vidtagna åtgärderna ska dokumenteras i både nämndens och 

kommunstyrelsens beslutsprotokoll. Handlingsplanerna ska lämnas till 

kommunstyrelsens sammanträde den 14 augusti 2024. 

Sammanfattning 

Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 2024 visar ett negativt 

resultat på -1,3 mnkr, exklusive förändring semesterlöneskuld. 

Helårsprognosen totalt för kommunen visar ett underskott på - 50,1 mnkr 

(budgetöverskott 19,8 mnkr). Då resultatkravet om 2 % av skatter och 

generella statsbidrag skall ses över tid (10 år) kan det finansiella målet 

uppfyllas över en tioårsperiod. Det är dock av yttersta vikt att kommunens 

ekonomi kommer i balans för kommande år och kommunen säkerställer att 

de finansiella målen kan följas. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 121/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 

 Delårsrapport per den 30 april för Falköpings kommun 

Yrkanden 

Adam Johansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag till beslut och 

finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.       
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Paragrafen skickas till  
Samtliga nämnder 

Kommunrevisionen 

Ekonomiavdelningen 
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§ 93 Dnr 2019/00438 210 

Planprogram för Marjarps logistikområde 

Kommunfullmäktiges beslut 

1 Kommunfullmäktige beslutar att anta planprogram för Marjarps 

logistikområde med tillhörande miljökonsekvensbeskrivning. 

Kommunstyrelsens beslut 

2   Kommunstyrelsen godkänner samrådsredogörelse för andra samrådet 

samt bemötandet av inkomna synpunkter. 

Sammanfattning 

Den 6 november 2020, § 189, gav kommunstyrelsen i uppdrag till 

stadsbyggnadsavdelningen att ta fram ett nytt planprogram för Marjarps 

logistikområde. Syftet med planprogrammet är att kartlägga 

förutsättningarna för och möjligheterna till en framtida expansion av 

Marjarps logistikområde med inriktning mot transportintensiva, 

platskrävande logistiketableringar samt depåverksamhet inom järnväg. 

Planprogrammet syftar också till att vara vägledande i kommande 

detaljplanering av området, framför allt vad gäller övergripande frågor som 

vägstruktur och hantering av dagvatten. 

Planprogrammet ställdes ut för ett andra samråd under perioden 18 mars till 

7 april 2024. Totalt inkom 15 yttranden under samrådstiden varav fem utan 

erinran. 

Utifrån de yttranden som inkommit under det andra samrådet har vissa 

mindre justeringar gjorts i planprogrammet och dess 

miljökonsekvensbeskrivning. Justeringarna handlar till största del om 

förtydliganden kring bullerreducerande åtgärder samt dagvattenhantering i 

förhållande till ett närliggande Natura 2000-område. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 124/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-04-18 

 Planprogram för Marjarps logistikområde, antagandehandling 

 Miljökonsekvensbeskrivning, antagandehandling 

 Samrådsredogörelse för andra samrådet, 2024-04-18 

 Samrådsredogörelse, 2024-02-07 

 Rapport riksintresseprecisering Falköpings kombiterminaler och 

depåer, 2024-02-08 

 Bullerutredning rapport och bilagor, 2023-12-19 

 Volymstudie, 2023-04-03 

 D
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 Utredning gällande kapacitet för korsningspunkter 2040 i område 

med logistik- och industri, 2022-03-30 

 Arkeologiska utredningar, 2022-04-12 

 Kulturmiljöutredning, utdrag, 2022-04-12 

 Dagvattenutredning, 2021-03-31 

 Trafikmätning på Energigatan, 2021-02-23 

 Länsstyrelsens yttrande angående miljöpåverkan, 2021-01-21 

 Undersökning av miljöpåverkan, 2020-12-10 

 Naturvårdsprogrammet objektdel utdrag, 2020-11-27 

 Översiktlig geoteknisk undersökning i samband med planprogram för 

Friggeråker, Marjarp, 2020-11-13 

 Naturvärdesinventering inför planprogram av Marjarps 

industriområde, 2020-05-19 

  

 

Paragrafen skickas till  
Amelie Sandström, Stadsbyggnadschef 

Ida Elf, Verksamhetschef Utveckling & kvalitet 
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§ 94 Dnr 2024/00344  

Byggstart för Vartoftaskolan och Gudhemsskolan 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att starta byggnationen av projektet 

Gudhemsskolan och Vartoftaskolan F-6 med en investeringsutgift på 66 

miljoner kronor. 

Sammanfattning 

Projekt Gudhemsskolan och Vartoftaskolan är en investering som är beslutad 

att genomföras enligt flerårsplanen för år 2023–2025. Projektet följer 

projektinvesteringsprocessen enligt policy för lokalförsörjning och 

projektinvesteringar där delprocess projektering är slutförd. För att projektet 

ska kunna påbörja nästa delprocess byggstart krävs ett beslut av 

kommunfullmäktige.  

Projekt Gudhemsskolan och Vartoftaskolan omfattar anpassningar av 

skolorna från F-9 skolor till F-6 skolor samt byggnation av ett nytt 

tillagningskök på Gudhemsskolan. 

För att tillgodose barn och utbildningsförvaltningens förändrade lokalbehov 

där skolorna anpassas till F-6 skolor är förvaltningens bedömning att 

delprocess byggstart ska starta och att projektet genomförs. 

Kapitalkostnader för projektet med en projektbudget på 66 miljoner kronor 

kalkyleras till cirka 3,6 miljoner kronor per år. Ökad driftkostnad på grund 

av ökad yta kalkyleras till cirka 320 000 kronor per år. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 127/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-06 

Yrkanden 

Albin Gilbertsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.      

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag till beslut och 

finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.      

  

Paragrafen skickas till  
Marcus Boström, verksamhetschef 

Anneli Alm, förvaltningschef 

Magnus Fleischer, ekonomichef 

Richard Lööv, byggprojektledare    

 D
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§ 95 Dnr 2024/00360  

Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för 
del av fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att Falköpings kommun ska ansöka om att 

upphäva gällande tillstånd om att bedriva miljöfarlig verksamhet på 

Falköpings flygplats.   

2   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna arrendeavtal med Falköpings 

Flygplats Förening för del av fastigheten Tåstorp 6:2. 

Sammanfattning 

Verksamheten som idag bedrivs på Falköpings flygplats är framförallt av 

fritidskaraktär, därav ser inte Falköpings kommun något syfte med att 

kommunen fortsatt driver flygplatsen med tillstånd för miljöfarlig 

verksamhet. Genom att arrendera ut flygplatsen till en ideell förening som 

drivs av de aktörer som är verksamma på flygplatsen, skapas förutsättningar 

för att kunna driva verksamheten vidare med en anmälan om så kallad C-

verksamhet. 

Arrendeavtalet mellan Falköpings kommun och Falköpings Flygplats 

Förening gäller från det att kommunens tillstånd för miljöfarlig verksamhet 

upphävs till och med den 31 december 2028. Avtalet fortsätter därefter att 

löpa årsvis om ingen uppsägning sker. Föreningen erlägger en arrendeavgift 

om 10 000 kronor per år för upplåtelsen. 

Genom minskade omkostnader för att driva flygplatsen sparar kommunen 

cirka 350 000 kronor per år. 

Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut är att kommunstyrelsen 

föreslår kommunfullmäktige besluta att Falköpings kommun ska ansöka om 

att upphäva gällande tillstånd om att bedriva miljöfarlig verksamhet på 

Falköpings flygplats samt att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings 

kommun och Falköpings Flygplats Förening. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 128/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-13 

 Arrendeavtal Tåstorp 6:2 – Falköpings Flygplats Förening, 2024-05-

13 
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Paragrafen skickas till  
Falköpings Flygplats Förening 

Alexander Järkeborn, mark- och exploateringsansvarig 

Erna Pezic, verksamhetschef samhällsbyggnad 

Amelie, Sandström, stadsbyggnadschef 

Morgan Hammarström, gatuchef 

Tomas Berg, infrastrukturförvaltare 

Magnus Fleischer, ekonomichef             
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§ 96 Dnr 2024/00283  

Ändring av bestämmelser för kommunal 
bidragsgivning till gatu-, väg- och gårdsbelysning inom 
Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att anta Falköpings kommuns bestämmelser 

om kommunal bidragsgivning till enskilda anläggningar för vägbelysning.  

2   Kommunfullmäktige beslutar att upphäva bestämmelser för kommunal 

bidragsgivning till gatu-, väg- och gårdsbelysning inom Falköpings 

kommun, antagna av kommunfullmäktige den 27 november 2006, § 120. 

3   Beslutet träder i kraft den 1 oktober 2024. 

Sammanfattning 

Falköpings kommun ger möjligheten till bidrag för att anlägga och för att 

sköta enskilda vägbelysningsanläggningar. Senast en ändring gjordes var 

2006 (KF § 120/2006) och sedan dess har kostnader för bland annat el och 

material ökat kraftigt. Kommunen har därför valt att se över de belopp som 

kan lämnas i bidrag. Bedömningen är att det är rimligt att öka driftsbidraget 

från 450 kronor per ljuspunkt till 700 kronor per ljuspunkt men att 

indexreglering inte införs utan att bestämmelserna istället revideras vart 

tredje år. Finansieringen läggs till budgetberedningen för 2025. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 125/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-05-02 

 Förslag till Falköpings kommuns bestämmelser om kommunal 

bidragsgivning till enskilda anläggningar för vägbelysning 

 Bestämmelser för kommunal bidragsgivning till gatu-, väg- och 

gårdsbelysning inom Falköpings kommun, KF § 120/2006 

  

Paragrafen skickas till  
Christoffer Eriksson, biträdande ekonomichef 

Erna Pezic, verksamhetschef 

Sara Cronholm, kommunjurist 

Morgan Hammarström, park- och gatuchef 

Thérese Broman, trafikingenjör 

Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 97 Dnr 2024/00299  

Återbesättande av uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet. 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige beslutade 29 april 2024, § 72 att vakantsätta uppdraget 

som ersättare i barn- och utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP). 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 

 Kommunfullmäktige § 72/2024 

Yrkanden 

Marie Leward Westin (MP) yrkar att bordlägga ärendet till nästkommande 

sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Marie Leward Westins (MP) yrkande och 

finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet. 

  

 

Paragrafen skickas till  
Barn- och utbildningsnämnden 

Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 98 Dnr 2024/00099  

Återbesättande av uppdraget som ledamot i 
socialnämnden efter Åsa Lidén (MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  

Bakgrund 

Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 61 att vakantsätta 

uppdraget som ledamot i socialnämnden efter Åsa Lidén (MP). 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 

 Kommunfullmäktige § 61/2024 

Yrkanden 

Marie Leward Westin (MP) yrkar att bordlägga ärendet till nästkommande 

sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Marie Leward Westins (MP) yrkande och 

finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet. 
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§ 99 Dnr 2024/00392  

Återbesättande av nämndeman vid Skaraborg tingsrätt 
efter Marita Ljus (SD) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet. 

Bakgrund 

Marita Ljus (SD) har i en skrivelse till Skaraborg tingsrätt begärt att få bli 

entledigad från uppdraget som nämndeman. Skaraborgs tingsrätt beslutade 

att från den 21 maj 2024 entlediga Marita Ljus (SD). Kommunfullmäktige 

ska därför utse en ny nämndeman.  

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande gällande val, 2024-06-13 

 Beslut från Skaraborgs tingsrätt, 2024-05-21 

Yrkanden 

Jonas Larsson (SD) yrkar att bordlägga ärendet.      

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Jonas Larssons (SD) yrkande och finner att 

kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet.      
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Skaraborgs tingsrätt 
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§ 100 Dnr 2024/00003  

Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 

anmälningsärenden läggs till handlingarna.     

Anmälningsärenden   

Dokument id.  Beskrivning 

99217 Mötesanteckningar BFÄ 2024-01-
23 med signatur 

99968 Mötesanteckningar BFÄ 2024-02-
26, med signaturer 

100739 Mötesanteckningar BFÄ 2024-04-
05, med signatur 

102047 Mötesanteckningar BFÄ 2024-06-
13, med signatur 
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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30–19:43 


Beslutande Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Per Halldén (M), tjänstg. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L), tjänstg. ers. 
Christer Carlsson (SD), jäv § 91 
Matti Qvist (SD), tjänstg. ers. § 91 
Marie Leward Westin (MP), tjänstg. ers. 
Lena Sjödahl (M) 


Alex Bergström (S), tjänstg. ers. 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Lisbeth Ek (S), tjänstg. ers. 
Milada Wurm (SD), tjänstg. ers. 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C), jäv § 91 
Joel Grafström (C), tjänstg. ers. § 91 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Roger Lundberg (S), tjänstg. ers., jäv § 91 
Monica Janzon (S), tjänstg. ers. § 91 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Roland Svensson (M), tjänstg. ers. 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 


Ersättare 


 


Monica Janzon (S), tjänstg. ers. § 91 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Matti Qvist (SD), tjänstg. ers. § 91 
Joel Grafström (C), tjänstg. ers. § 91 


Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L)) 


Övriga närvarande 
 
 
 


Sara Cronholm, kommunjurist 
Sebastian Helin, kommunsekreterare 
Sofia Thuvesson (C), ordförande barn- och utbildningsnämnden, §§ 86-90 


Justerare Christina Jorméus (M) och Patrik Andersson (S) 


Underskrifter                              Detta protokoll har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 


Sekreterare Sebastian Helin Paragrafer §§ 86-100 


Ordförande Dan Hovskär 


Justerare  Christina Jorméus Patrik Andersson 


 


ANSLAGSBEVIS 


Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


Organ Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum 2024-06-24 


Justeringsdatum 2024-07-04 


Anslaget är uppsatt  2024-07-04–2024-07-25 


Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 


Underskrift Digitalt genom anslag 


 Sebastian Helin 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 


Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Martin Johansson (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Jonathan Kahrs (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 


Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Elias Assio (M) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Annika Carp (L) 
Dag Högrell (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP) 


Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Anders Blom (MP) 
Marie Leward Westin (MP) 


 







 


 
 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


3 (25) 


Sammanträdesdatum 


2024-06-24 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 


Digital justering 
  Protokollsutdraget bestyrks 


 


Ärendelista 


§ 86 Dnr 2024/00232 
Anmälan om utseende av Christer Carlsson (SD) till ledamot 
samt Jens Larsson (SD) till ersättare i kommunfullmäktige efter 
Gerhard Karlsson (SD) ..................................................................................... 5 


§ 87 Dnr 2024/00234 
Anmälan om utseende av Susanne Carlsson (SD) till ledamot 
samt Hasse Lagerström (SD) till ersättare i kommunfullmäktige 
efter Per Magnusson (SD) ................................................................................ 6 


§ 88 Dnr 2024/00240 
Anmälan om utseende av Patrik Andersson (S) till ledamot samt 
Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i kommunfullmäktige efter 
Susanne Berglund (S) ....................................................................................... 7 


§ 89 Dnr 2024/00475 
Fråga från Johanna Johansson (SD) till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande om tillgänglighet till 
sommarsimskola för barn ................................................................................ 8 


§ 90 Dnr 2024/00482 
Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om Falköpings kommuns barn 
och ungdomar ska användas som en integrationsåtgärd i skolan.............. 11 


§ 91 Dnr 2024/00186 
Revisionsberättelse för kommunalförbundet Skaraborgsvatten 
och prövning av ansvarsfrihet för förbundsdirektionen 
verksamhetsåret 2023 ..................................................................................... 13 


§ 92 Dnr 2024/00342 
Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 2024 .......................... 14 


§ 93 Dnr 2019/00438 210 
Planprogram för Marjarps logistikområde .................................................... 16 


§ 94 Dnr 2024/00344 
Byggstart för Vartoftaskolan och Gudhemsskolan ...................................... 18 


§ 95 Dnr 2024/00360 
Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för del av 
fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) ............................................................ 19 


§ 96 Dnr 2024/00283 
Ändring av bestämmelser för kommunal bidragsgivning till gatu-
, väg- och gårdsbelysning inom Falköpings kommun ................................. 21 


§ 97 Dnr 2024/00299 
Återbesättande av uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP) ......................................... 22 


§ 98 Dnr 2024/00099 
Återbesättande av uppdraget som ledamot i socialnämnden efter 
Åsa Lidén (MP) ................................................................................................ 23 


§ 99 Dnr 2024/00392 
Återbesättande av nämndeman vid Skaraborg tingsrätt efter 
Marita Ljus (SD) ............................................................................................... 24 







 


 
 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


4 (25) 


Sammanträdesdatum 


2024-06-24 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 


Digital justering 
  Protokollsutdraget bestyrks 


 


§ 100 Dnr 2024/00003 
Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 ...................................... 25 


 







 


 
 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


5 (25) 


Sammanträdesdatum 


2024-06-24 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 


Digital justering 
  Protokollsutdraget bestyrks 


 


§ 86 Dnr 2024/00232  


Anmälan om utseende av Christer Carlsson (SD) till 
ledamot samt Jens Larsson (SD) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Gerhard Karlsson (SD) 


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 69, att entlediga Gerhard 


Karlsson (SD) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 


anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  


Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 


(diarienummer 20530-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Christer 


Carlsson (SD) till ledamot och Jens Larsson (SD) till ersättare i 


kommunfullmäktige 
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§ 87 Dnr 2024/00234  


Anmälan om utseende av Susanne Carlsson (SD) till 
ledamot samt Hasse Lagerström (SD) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Per Magnusson (SD) 


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 70, att entlediga Per 


Magnusson (SD) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 


anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  


Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 


(diarienummer 20532-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Susanne 


Carlsson (SD) till ledamot och Hasse Lagerström (SD) till ersättare i 


kommunfullmäktige. 
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§ 88 Dnr 2024/00240  


Anmälan om utseende av Patrik Andersson (S) till 
ledamot samt Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Susanne Berglund (S) 


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 71, att entlediga Susanne 


Berglund (S) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och att 


anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot.  


Av Länsstyrelsen Västra Götalands läns beslut, daterat den 14 maj 2024 


(diarienummer 20534-2024), framgår att länsstyrelsen har utsett Patrik 


Andersson (S) till ledamot och Ingvor Arnoldsson (S) till ersättare i 


kommunfullmäktige. 
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§ 89 Dnr 2024/00475  


Fråga från Johanna Johansson (SD) till kultur- och 
fritidsnämndens ordförande om tillgänglighet till 
sommarsimskola för barn 


Bakgrund 


Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 


följande fråga till kultur- och fritidsnämndens ordförande Anders Blom 


(MP). Kultur- och fritidsnämndens 1:e vice ordförande Anders Winlöf (M) 


svarar i ordförandes ställe. 


Fråga  


Enligt Svensk simidrott så visar statistiken att så många som 37 procent av 


barn och unga mellan 4 och 17 år saknar simkunnighet. 


När det gäller betygsättning så uppger Skolverket att det är 7 procent av 


eleverna i årskurs 6 som inte kan simma 200 meter. 


Att simkunnigheten minskar är mycket oroande. I ett land med så mycket 


vatten och där fritidsaktiviteter i samband med vatten är en naturlig del, kan 


lägre simkunnighet på samhällsnivå, kraftigt påverka folkhälsan och i 


förlängningen påverka drunkningstalen negativt.  


Att kunna simma är oerhört viktigt och jag blir därför förvånad när jag får 


höra att alla barn i Falköpings kommun inte kan beredas plats på 


sommarsimskolan för att kunna lära sig simma.  


Enligt en mamma som har barn i Floby så kom det ett mail den 13 Maj 08.12 


om att man kunde anmäla sina barn till sommarsimskola, hon såg detta 


snabbt, redan 09.10 och gick in för att boka in sitt barn men då var det redan 


fullt?! 


Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Anders Blom, 


ordförande för kultur- och fritidsnämnden: 


Tycker majoriteten det är rimligt att vissa sommarsimskolegrupper är fyllda 


efter 58 minuter? 


Svar 


Som frågeställaren framhåller är det av största och yttersta vikt att alla barn 


får möjlighet att lära sig simma.  


Simundervisningen i vår kommun 


Enligt uppgift från vår skolförvaltning ges alla elever mellan årskurs två och 


sex, simundervisning på skoltid. Målsättningen med denna undervisning är 
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att eleven ska kunna simma minst 200 meter vid utgången av läsår sex. 


Övriga skolåldersklasser får plats i mån av bassängtid. 


Simskola i Kultur och Fritidsförvaltningens regi 


Vår strävan i kultur- och fritidsnämnden tillsammans med vår förvaltning är 


att göra vår sommarsimskola och övrig simskola tillgänglig för så många 


som möjligt. Vi har dock inte tillräckligt stor kapacitet i vår verksamhet för 


att erbjuda plats till alla barn som vill delta. 


I vår kommun är anmälan till sommarsimskolan är öppen för allmänheten. 


Detta innebär att alla barn i Falköpings kommun har samma möjlighet att 


anmäla sig till simskolan, oavsett simkunskaper. Detta är något som främjar 


både rättvisa och inkludering.  


Anmälan till sommarsimskolan för våra tre badanläggningar öppnar vid en 


och samma tidpunkt och görs via kommunens system Actor. 


Att utöka simskolan kräver fler instruktörer och i dagsläget har vi ett 


begränsat antal medarbetare som kan arbeta med simskolan under 


sommaren. Detta tillsammans med de bassängresurser som är tillgängliga 


idag gör det inte möjligt med en utökning av verksamheten.  


Det är också viktigt att hitta en bra balans mellan simskola och allmänhetens 


bad, så att så många som möjligt har möjlighet att ta del av våra 


badanläggningar. 


Vår sommarsimskola är kostnadsfri för deltagarna och mycket populär. I år 


har vi hela 660 barn anmälda till sommarsimskolan i Floby, Stenstorp och på 


Odenbadet.  


Simskola vår och höst 


Våra bad erbjuder simskola även vår och höst. Dock är det även här 


begränsat antal deltagare per tillfälle. 


   Antal platser per termin 


Babysim från 4 månader  112  


Minisimskola för 2-4 år   64 


Simskola för barn 5 år   54  


Simskola för barn från 6 år   100 


Simskola för barn från 7 år   168 


Simskola för vuxna   


•    Ca 1 000 platser per år är oftast mycket snabbt bokade. 
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Utöver Kultur & Fritidsförvaltningens utbud av simskola i baden erbjuder 


även Falköpings Simsällskap, i Odenbadet, Sim&Lek till barn i åldern 4-6 år 


samt en omfattande tränings- och tävlingsverksamhet. 


Kan vi ännu mer? 


Mer tid i bassänger – kräver fler bassänger. 


Fler bassänger – kräver investering. 


Investering – kräver flera instruktörer. 


Kan vi arbeta på annat sätt med sommarsimskolan? 


Att ställa om nuvarande arbetssätt från ”lika behandling av alla” till selektiv 


utbildning av de som inte klarat skolans mål, kräver med all säkerhet en stor 


insats av både instruktörer inom badverksamheten och Barn- och 


Utbildningsförvaltningens idrottslärare tillsammans. 


Frågan om hur vi arbetar framåt blir en boll att ta med i kommande 


budgetplanering.    


  


 


Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 


Anders Winlöf (M)            
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§ 90 Dnr 2024/00482  


Fråga från Albin Gilbertsson (SD) till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande om Falköpings 
kommuns barn och ungdomar ska användas som en 
integrationsåtgärd i skolan 


Bakgrund 


Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Albin Gilbertsson (SD) 


följande fråga till barn- och utbildningsnämndens ordförande Sofia 


Thuvesson (C).  


Fråga 


Vid senaste sammanträdet med barn- och utbildningsnämnden antogs ett 


underlag gällande nämndens yttrande om ”Samråd Översiktsplan 2040, 


Falköpings kommun”. I det beslutet görs gällande att man från koalitionens 


sida anför att ”För barn- och utbildningsnämndens ansvarsområde är det 


också viktigt att boendeformer som främjar integration prioriteras”.  


Falköpings kommun har skolor med stora olikheter vad gäller 


socioekonomisk och kulturell bakgrund för elever. Skillnaden är som allra 


störst inom våra F-6 skolor i centrala Falköping. Föräldrar till elever på 


några av våra skolor vittnar till oss, politiska företrädare i kommunen, om att 


man upplever deras barn ska fylla någon form av kvot. Att kommunen 


placerar ut elever i förskoleklass för att få klasser med blandade 


socioekonomiska bakgrunder. 


Falköpings kommun behöver bedriva ett aktivt arbete med att motverka 


segregationen som de senaste decenniernas socialliberala politik har lett till. 


Det bör dock ifrågasättas om verkligen skolan är rätt instans för detta. I 


debatten talas ofta om hur svenska barn och elever används som 


integrationspolitiska verktyg av kommuner med höga invandringstal. 


Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till Sofia Tuvesson, 


ordförande för barn- och utbildningsnämnden: 


1. Anser ordförande, och styret hon företräder, att svenska barn och 


ungdomar i Falköpings kommun ska användas som ett 


integrationsverktyg i skolan? 


Svar 


Tack för frågan angående om Falköpings kommuns barn och ungdomar ska 


användas som en integrationsåtgärd i skolan. 
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Som beskrivs i frågan har nämnden yttrat sig om översiktsplanen, där finns 


en skrivning om att vi tycker att det är viktigt att boendeformer som främjar 


integration prioriteras.  


En översiktsplan är inte juridiskt bindande, men genom sin vägledande 


funktion har den en central roll för kommunens utveckling.   


Nihad Bunar som är professor vid Specialpedagogiska institutionen, 


Stockholmsuniversitet föreläste i våras inom ramen för projektet 


”nyanländas lärande” som Falköpings kommun deltar i hos Skolverket.  Han 


lyfte då: Att för att nå målet med integration, dvs att alla elever har samma 


möjligheter till måluppfyllelse, trygghet och inkludering är segregation och 


stigmatisering ett hinder och vi behöver mer blandning av elever med olika 


bakgrund.  


Han skriver också: ”När myndigheterna inte kan tillhandahålla boende eller 


jobb försöker de nyanlända att förlita sig på det egna sociala nätverket, vilket 


förutsätter fysisk närhet. I många fall finns nätverket i strukturellt 


missgynnade områden, vilket i sig leder till ett av de största problem de 


nyanlända föräldrarna upplever, och i synnerhet i relation till barnens 


utbildning, nämligen trångboddhet.”  


Utifrån bland annat detta så anser jag: ”För barn- och utbildningsnämndens 


ansvarsområde är det viktigt att boendeformer som främjar integration 


prioriteras” För att vi framöver ska ha så bra förutsättningar som möjligt i 


våra skolor, för alla våra elever.  


När förskoleklasser i kommunen sätts ihop så utgår man ifrån 


folkbokföringsadress, inget annat. Upptagningsområdena i tätorten kan skifta 


från ett år till annat för att vi ska få lagom antal elever per klass och skola. 


Jag har inte hört att vårdnadshavare känt oro över att deras barn skulle vara i 


någon utsatt position utifrån det arbetssättet. Skolinspektionens enkät om 


trygghet och studiero i skolan presenterades nu i maj. Falköpings kommun 


har höga resultat och vi har höjt oss inom flera områden. Våra elever känner 


sig i trygga i skolan i högre grad än riket.  


Jag anser inte att våra elever i någon form används eller ska användas som 


integrationsverktyg i skolan. Däremot är det genom forskning bestyrk att för 


att utveckla sitt språk är det viktigt med starka språkmiljöer vilket gör det 


viktigt med en bra samhällsplanering framåt.   


  


 


Paragrafen skickas till  
Albin Gilbertsson (SD) 


Sofia Thuvesson (C)            
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§ 91 Dnr 2024/00186  


Revisionsberättelse för kommunalförbundet 
Skaraborgsvatten och prövning av ansvarsfrihet för 
förbundsdirektionen verksamhetsåret 2023 


Kommunfullmäktiges beslut 


1  Kommunfullmäktige beslutar att revisionsberättelsen för kommunal-


förbundet Skaraborgsvatten för verksamhetsåret 2023 läggs till 


handlingarna. 


2  Kommunfullmäktige beslutar att bevilja förbundsdirektionen för 


kommunalförbundet Skaraborgsvatten ansvarsfrihet för verksamhetsåret 


2023. 


Jäv 


Roger Lundberg (S), Vanja Wallemyr (C) och Christer Carlsson (SD) deltar 


inte i beslutet på grund av jäv. 


Sammanfattning 


Direktionen för Skaraborgsvatten beslutade den 23 februari 2024, § 4, att 


fastställa årsredovisningen för år 2023. Kommunalförbundets revisorer har 


granskat kommunalförbundets verksamhet och överlämnat en 


revisionsberättelse för år 2023 till medlemskommunernas 


kommunfullmäktige. Kommunfullmäktiges presidium föreslår att 


förbundsdirektionen för kommunalförbundet Skaraborgsvatten ska beviljas 


ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 


Beslutsunderlag 


 Kommunfullmäktiges presidiums förslag, 2024-05-20 


 Årsredovisning 2023 


 Revisionsberättelse, 2024-03-21 


 Bilaga 1, Revisorernas redogörelse 


 Bilaga 2, Rapport – granskning av bokslut och årsredovisning 2023-


12-31 


 Bilaga 2a, yttrande bokslut 2023, Skaraborgsvatten 


 Direktionen 2024-02-23, § 4 


 Rapportering från kommunalförbundet Skaraborgsvatten 


årsredovisning år 2023 


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Skaraborgsvatten            
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§ 92 Dnr 2024/00342  


Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 
2024 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Falköpings kommuns 


delårsrapport per den 30 april 2024. 


2 Kommunfullmäktige uppmanar samtliga nämnder att vara återhållsamma 


vid inköp och drift av förvaltningens verksamheter för att säkerställa en 


balanserad ekonomi med anledning av det kritiska ekonomiska läget. 


Kommunstyrelsens beslut 


Kommunstyrelsen beslutar att de befarade och prognosticerade underskotten 


i barn- och utbildningsnämnden samt socialnämnden utgör en betydande 


avvikelse enligt kommunens styrdokument, vilket kräver att nämnderna 


inkommer med handlingsplaner till kommunstyrelsen. Dessa avvikelser och 


de vidtagna åtgärderna ska dokumenteras i både nämndens och 


kommunstyrelsens beslutsprotokoll. Handlingsplanerna ska lämnas till 


kommunstyrelsens sammanträde den 14 augusti 2024. 


Sammanfattning 


Falköpings kommuns delårsrapport per den 30 april 2024 visar ett negativt 


resultat på -1,3 mnkr, exklusive förändring semesterlöneskuld. 


Helårsprognosen totalt för kommunen visar ett underskott på - 50,1 mnkr 


(budgetöverskott 19,8 mnkr). Då resultatkravet om 2 % av skatter och 


generella statsbidrag skall ses över tid (10 år) kan det finansiella målet 


uppfyllas över en tioårsperiod. Det är dock av yttersta vikt att kommunens 


ekonomi kommer i balans för kommande år och kommunen säkerställer att 


de finansiella målen kan följas. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 121/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 


 Delårsrapport per den 30 april för Falköpings kommun 


Yrkanden 


Adam Johansson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag till beslut och 


finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.       
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Paragrafen skickas till  
Samtliga nämnder 


Kommunrevisionen 


Ekonomiavdelningen 
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§ 93 Dnr 2019/00438 210 


Planprogram för Marjarps logistikområde 


Kommunfullmäktiges beslut 


1 Kommunfullmäktige beslutar att anta planprogram för Marjarps 


logistikområde med tillhörande miljökonsekvensbeskrivning. 


Kommunstyrelsens beslut 


2   Kommunstyrelsen godkänner samrådsredogörelse för andra samrådet 


samt bemötandet av inkomna synpunkter. 


Sammanfattning 


Den 6 november 2020, § 189, gav kommunstyrelsen i uppdrag till 


stadsbyggnadsavdelningen att ta fram ett nytt planprogram för Marjarps 


logistikområde. Syftet med planprogrammet är att kartlägga 


förutsättningarna för och möjligheterna till en framtida expansion av 


Marjarps logistikområde med inriktning mot transportintensiva, 


platskrävande logistiketableringar samt depåverksamhet inom järnväg. 


Planprogrammet syftar också till att vara vägledande i kommande 


detaljplanering av området, framför allt vad gäller övergripande frågor som 


vägstruktur och hantering av dagvatten. 


Planprogrammet ställdes ut för ett andra samråd under perioden 18 mars till 


7 april 2024. Totalt inkom 15 yttranden under samrådstiden varav fem utan 


erinran. 


Utifrån de yttranden som inkommit under det andra samrådet har vissa 


mindre justeringar gjorts i planprogrammet och dess 


miljökonsekvensbeskrivning. Justeringarna handlar till största del om 


förtydliganden kring bullerreducerande åtgärder samt dagvattenhantering i 


förhållande till ett närliggande Natura 2000-område. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 124/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-04-18 


 Planprogram för Marjarps logistikområde, antagandehandling 


 Miljökonsekvensbeskrivning, antagandehandling 


 Samrådsredogörelse för andra samrådet, 2024-04-18 


 Samrådsredogörelse, 2024-02-07 


 Rapport riksintresseprecisering Falköpings kombiterminaler och 


depåer, 2024-02-08 


 Bullerutredning rapport och bilagor, 2023-12-19 


 Volymstudie, 2023-04-03 
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 Utredning gällande kapacitet för korsningspunkter 2040 i område 


med logistik- och industri, 2022-03-30 


 Arkeologiska utredningar, 2022-04-12 


 Kulturmiljöutredning, utdrag, 2022-04-12 


 Dagvattenutredning, 2021-03-31 


 Trafikmätning på Energigatan, 2021-02-23 


 Länsstyrelsens yttrande angående miljöpåverkan, 2021-01-21 


 Undersökning av miljöpåverkan, 2020-12-10 


 Naturvårdsprogrammet objektdel utdrag, 2020-11-27 


 Översiktlig geoteknisk undersökning i samband med planprogram för 


Friggeråker, Marjarp, 2020-11-13 


 Naturvärdesinventering inför planprogram av Marjarps 


industriområde, 2020-05-19 


  


 


Paragrafen skickas till  
Amelie Sandström, Stadsbyggnadschef 


Ida Elf, Verksamhetschef Utveckling & kvalitet 
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§ 94 Dnr 2024/00344  


Byggstart för Vartoftaskolan och Gudhemsskolan 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att starta byggnationen av projektet 


Gudhemsskolan och Vartoftaskolan F-6 med en investeringsutgift på 66 


miljoner kronor. 


Sammanfattning 


Projekt Gudhemsskolan och Vartoftaskolan är en investering som är beslutad 


att genomföras enligt flerårsplanen för år 2023–2025. Projektet följer 


projektinvesteringsprocessen enligt policy för lokalförsörjning och 


projektinvesteringar där delprocess projektering är slutförd. För att projektet 


ska kunna påbörja nästa delprocess byggstart krävs ett beslut av 


kommunfullmäktige.  


Projekt Gudhemsskolan och Vartoftaskolan omfattar anpassningar av 


skolorna från F-9 skolor till F-6 skolor samt byggnation av ett nytt 


tillagningskök på Gudhemsskolan. 


För att tillgodose barn och utbildningsförvaltningens förändrade lokalbehov 


där skolorna anpassas till F-6 skolor är förvaltningens bedömning att 


delprocess byggstart ska starta och att projektet genomförs. 


Kapitalkostnader för projektet med en projektbudget på 66 miljoner kronor 


kalkyleras till cirka 3,6 miljoner kronor per år. Ökad driftkostnad på grund 


av ökad yta kalkyleras till cirka 320 000 kronor per år. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 127/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-06 


Yrkanden 


Albin Gilbertsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut.      


Beslutsgång 


Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag till beslut och 


finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.      


  


Paragrafen skickas till  
Marcus Boström, verksamhetschef 


Anneli Alm, förvaltningschef 


Magnus Fleischer, ekonomichef 


Richard Lööv, byggprojektledare    
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§ 95 Dnr 2024/00360  


Arrendeavtal med Falköpings Flygplats Förening för 
del av fastigheten Tåstorp 6:2 (Flygplatsen) 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att Falköpings kommun ska ansöka om att 


upphäva gällande tillstånd om att bedriva miljöfarlig verksamhet på 


Falköpings flygplats.   


2   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna arrendeavtal med Falköpings 


Flygplats Förening för del av fastigheten Tåstorp 6:2. 


Sammanfattning 


Verksamheten som idag bedrivs på Falköpings flygplats är framförallt av 


fritidskaraktär, därav ser inte Falköpings kommun något syfte med att 


kommunen fortsatt driver flygplatsen med tillstånd för miljöfarlig 


verksamhet. Genom att arrendera ut flygplatsen till en ideell förening som 


drivs av de aktörer som är verksamma på flygplatsen, skapas förutsättningar 


för att kunna driva verksamheten vidare med en anmälan om så kallad C-


verksamhet. 


Arrendeavtalet mellan Falköpings kommun och Falköpings Flygplats 


Förening gäller från det att kommunens tillstånd för miljöfarlig verksamhet 


upphävs till och med den 31 december 2028. Avtalet fortsätter därefter att 


löpa årsvis om ingen uppsägning sker. Föreningen erlägger en arrendeavgift 


om 10 000 kronor per år för upplåtelsen. 


Genom minskade omkostnader för att driva flygplatsen sparar kommunen 


cirka 350 000 kronor per år. 


Kommunledningsförvaltningens förslag till beslut är att kommunstyrelsen 


föreslår kommunfullmäktige besluta att Falköpings kommun ska ansöka om 


att upphäva gällande tillstånd om att bedriva miljöfarlig verksamhet på 


Falköpings flygplats samt att godkänna arrendeavtal mellan Falköpings 


kommun och Falköpings Flygplats Förening. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 128/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-13 


 Arrendeavtal Tåstorp 6:2 – Falköpings Flygplats Förening, 2024-05-


13 
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Paragrafen skickas till  
Falköpings Flygplats Förening 


Alexander Järkeborn, mark- och exploateringsansvarig 


Erna Pezic, verksamhetschef samhällsbyggnad 


Amelie, Sandström, stadsbyggnadschef 


Morgan Hammarström, gatuchef 


Tomas Berg, infrastrukturförvaltare 


Magnus Fleischer, ekonomichef             
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§ 96 Dnr 2024/00283  


Ändring av bestämmelser för kommunal 
bidragsgivning till gatu-, väg- och gårdsbelysning inom 
Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att anta Falköpings kommuns bestämmelser 


om kommunal bidragsgivning till enskilda anläggningar för vägbelysning.  


2   Kommunfullmäktige beslutar att upphäva bestämmelser för kommunal 


bidragsgivning till gatu-, väg- och gårdsbelysning inom Falköpings 


kommun, antagna av kommunfullmäktige den 27 november 2006, § 120. 


3   Beslutet träder i kraft den 1 oktober 2024. 


Sammanfattning 


Falköpings kommun ger möjligheten till bidrag för att anlägga och för att 


sköta enskilda vägbelysningsanläggningar. Senast en ändring gjordes var 


2006 (KF § 120/2006) och sedan dess har kostnader för bland annat el och 


material ökat kraftigt. Kommunen har därför valt att se över de belopp som 


kan lämnas i bidrag. Bedömningen är att det är rimligt att öka driftsbidraget 


från 450 kronor per ljuspunkt till 700 kronor per ljuspunkt men att 


indexreglering inte införs utan att bestämmelserna istället revideras vart 


tredje år. Finansieringen läggs till budgetberedningen för 2025. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 125/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2023-05-02 


 Förslag till Falköpings kommuns bestämmelser om kommunal 


bidragsgivning till enskilda anläggningar för vägbelysning 


 Bestämmelser för kommunal bidragsgivning till gatu-, väg- och 


gårdsbelysning inom Falköpings kommun, KF § 120/2006 


  


Paragrafen skickas till  
Christoffer Eriksson, biträdande ekonomichef 


Erna Pezic, verksamhetschef 


Sara Cronholm, kommunjurist 


Morgan Hammarström, park- och gatuchef 


Thérese Broman, trafikingenjör 


Anna-Karin Linder, administratör 
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§ 97 Dnr 2024/00299  


Återbesättande av uppdraget som ersättare i barn- och 
utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP) 


Kommunfullmäktiges beslut 


1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet. 


Bakgrund 


Kommunfullmäktige beslutade 29 april 2024, § 72 att vakantsätta uppdraget 


som ersättare i barn- och utbildningsnämnden efter Anders Stålhand (MP). 


Beslutsunderlag 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 


 Kommunfullmäktige § 72/2024 


Yrkanden 


Marie Leward Westin (MP) yrkar att bordlägga ärendet till nästkommande 


sammanträde. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer proposition på Marie Leward Westins (MP) yrkande och 


finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Barn- och utbildningsnämnden 


Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 98 Dnr 2024/00099  


Återbesättande av uppdraget som ledamot i 
socialnämnden efter Åsa Lidén (MP) 


Kommunfullmäktiges beslut 


1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet.  


Bakgrund 


Kommunfullmäktige beslutade den 29 april 2024, § 61 att vakantsätta 


uppdraget som ledamot i socialnämnden efter Åsa Lidén (MP). 


Beslutsunderlag 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-05-22 


 Kommunfullmäktige § 61/2024 


Yrkanden 


Marie Leward Westin (MP) yrkar att bordlägga ärendet till nästkommande 


sammanträde. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer proposition på Marie Leward Westins (MP) yrkande och 


finner att kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Socialnämnden 


Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 99 Dnr 2024/00392  


Återbesättande av nämndeman vid Skaraborg tingsrätt 
efter Marita Ljus (SD) 


Kommunfullmäktiges beslut 


1  Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet. 


Bakgrund 


Marita Ljus (SD) har i en skrivelse till Skaraborg tingsrätt begärt att få bli 


entledigad från uppdraget som nämndeman. Skaraborgs tingsrätt beslutade 


att från den 21 maj 2024 entlediga Marita Ljus (SD). Kommunfullmäktige 


ska därför utse en ny nämndeman.  


Beslutsunderlag 


 Tjänsteutlåtande gällande val, 2024-06-13 


 Beslut från Skaraborgs tingsrätt, 2024-05-21 


Yrkanden 


Jonas Larsson (SD) yrkar att bordlägga ärendet.      


Beslutsgång 


Ordförande ställer proposition på Jonas Larssons (SD) yrkande och finner att 


kommunfullmäktige beslutar i enlighet med yrkandet.      


  


 


Paragrafen skickas till  
Skaraborgs tingsrätt 


Anna-Karin Linder, administratör            
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§ 100 Dnr 2024/00003  


Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 


1  Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 


anmälningsärenden läggs till handlingarna.     


Anmälningsärenden   


Dokument id.  Beskrivning 


99217 Mötesanteckningar BFÄ 2024-01-
23 med signatur 


99968 Mötesanteckningar BFÄ 2024-02-
26, med signaturer 


100739 Mötesanteckningar BFÄ 2024-04-
05, med signatur 


102047 Mötesanteckningar BFÄ 2024-06-
13, med signatur 
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[
  {
    "personal_id": "4a068914b2440ea07d55f6c063b96f0168e0c6a0ed1aab51e95511e5b9a7ae71",
    "sign_ip": "185.205.225.160",
    "full_name": "DAN HOVSKÄR",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "185.205.225.160",
      "orderRef": "dc25824c-d6a6-413c-a630-04f5b08af5e0",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll KF 2024-06-24.pdf",
        "sha256": "1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 536889
      }
    ],
    "signee_address": "email:dan.hovskar@falkoping.se",
    "given_names": "DAN",
    "family_name": "HOVSKÄR",
    "sign_time": "2024-07-04T07:32:31.833Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll KF 2024-06-24.pdf\nStorlek: 536889 byte\nHashvärde SHA256: 1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "eb7e4e3ea252482b25722fff6acefe37f72b71bcced546eb637a70e667c77d7d",
    "sign_ip": "94.234.115.136",
    "full_name": "Eva Christina Maria Jorméus",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.234.115.136",
      "orderRef": "fff373ff-aa14-4ced-96d8-000e94abd93c",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll KF 2024-06-24.pdf",
        "sha256": "1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 536889
      }
    ],
    "signee_address": "email:christina.jormeus@falkoping.se",
    "given_names": "Eva Christina Maria",
    "family_name": "Jorméus",
    "sign_time": "2024-07-04T07:59:46.935Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll KF 2024-06-24.pdf\nStorlek: 536889 byte\nHashvärde SHA256: 1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "791647bcbc8d98cc60f40f87fab8cbdf291165542592a46312390b9631a159c1",
    "sign_ip": "94.234.117.108",
    "full_name": "PATRIK ANDERSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.234.117.108",
      "orderRef": "14cded9e-312a-4108-a389-a92cd04c41d2",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "filename": "Protokoll KF 2024-06-24.pdf",
        "sha256": "1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 536889
      }
    ],
    "signee_address": "email:patrik.a.andersson@falkoping.se",
    "given_names": "PATRIK",
    "family_name": "ANDERSSON",
    "sign_time": "2024-07-04T10:32:14.857Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll KF 2024-06-24.pdf\nStorlek: 536889 byte\nHashvärde SHA256: 1aa11799f21b9a4a161b8a9db26f20d4e5b563722366caab6463ad55c871a4ae",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
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